
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

 

Hierbij sturen wij u ons antwoord op de door de heer M. v.d. Laan en 

mevrouw C.E. Bloemhoff van de PvdA gestelde vragen ex artikel 41 RvO 

over onrust bij het openbaar onderwijs. De brief van de vragenstellers treft u 

als bijlage aan. 

 

Eind september 2018 zijn wij op de hoogte gesteld van een intern onderzoek 

dat afgelopen zomer binnen O.O.G. heeft plaatsgevonden. Daarbij heeft de 

Raad van Toezicht verzocht om op korte termijn overleg te voeren over de te 

ondernemen stappen die zij wenst te zetten. 

 

Maandag 1 oktober heeft dat overleg plaatsgevonden tussen de Raad van 

Toezicht en het College van Bestuur van O.O.G. en de wethouder Onderwijs 

van de gemeente Groningen. Tijdens dit gesprek is gezamenlijk de conclusie 

getrokken dat een aantal stappen nodig is om de eensgezindheid en rust 

binnen de organisatie van Openbaar Onderwijs Groningen te bewaren en 

energie te steken in waar de organisatie goed in is: onderwijs verzorgen. 

 

Afgesproken is dat het College van Bestuur zo snel mogelijk wordt uitgebreid 

met een nieuwe bestuurder. Dit is noodzakelijk in verband met de omvang 

van de organisatie, het takenpakket van het bestuur en de continue 

ontwikkeling binnen het onderwijs. De Raad van Toezicht gaat daarom 

versneld over tot de aanstelling van een interim lid van het College van 

Bestuur. De portefeuilleverdeling binnen het college van bestuur zal zodanig 

zijn dat alle onderwijskundige zaken op een goede wijze worden behandeld. 

 

  

  

Beantwoording raadsvragen PvdA ex art. 41 RvO 

over Openbaar onderwijs 

 
 

R.H.L. Pos  

 
  

 

 De leden van de raad van de gemeente Groningen 

te 

GRONINGEN 

  (050) 367 63 92   1    7174928 

  05-11-2018         - 

     



 

2 

 

 
 
 

 

In de bestaande verhoudingen, zoals ook vastgelegd in de statuten, is het aan 

de Raad van Toezicht om de ontstane situatie het hoofd te bieden in overleg 

met het College van Bestuur. Als college hebben we daarin geen formele rol.  

Wel hebben de Raad van Toezicht en het College van Bestuur de gemeente 

gevraagd om in de komende periode mee te kijken bij de te ondernemen 

stappen. Wij hebben daarmee ingestemd, met respect voor ieders rol en 

verantwoordelijkheid.  

 

Op basis van het gevoerde gesprek van maandag 1 oktober heb wij er 

vertrouwen in dat de afgesproken stappen een goede basis zijn om de huidige 

situatie het hoofd te bieden. 

 

Wij zien in de ontstane situatie bij O.O.G. geen aanleiding om een onderzoek 

te starten naar de verzelfstandiging. In algemene zin zou in een volgende 

bestuursperiode wellicht een evaluatie 10 jaar na de verzelfstandiging van het 

openbaar onderwijs logisch kunnen zijn. Dit laten wij aan de raad. Zoals 

aangegeven vinden wij de huidige situatie daarvoor niet de goede aanleiding. 

 

 

1. Was het college bekend met de klachten over de bestuursvoorzitter en 

het interne onderzoek van OOG? Zo ja, vanaf wanneer? Welke acties 

heeft het college sindsdien ondernomen? 

 

Zie de inleiding hierboven.  

 

 

2. Hoe duidt het college de onrust, of bestuurscrisis, die bij OOG lijkt te 

zijn ontstaan? 

 

Zie de inleiding hierboven en het antwoord op vraag 3. 

Wij vinden dat de organisatie dit moet oppakken, en zien dat zij dit nu ook 

doet. 

 

 

De PvdA ontvangt al geruime tijd signalen dat de zeggenschap van ouders, 

leerkrachten en overig personeel beter kan. Onze observatie is dat de 

verzelfstandiging succesvol is op het gebied van verbetering van 

onderwijskwaliteit, maar dat de overige doelen van de verzelfstandiging, 

meer zeggenschap en betere besturing, nog niet zijn bereikt. 

Nu het openbaar onderwijs bijna 10 jaar is verzelfstandigd, is het voor de 

PvdA logisch het functioneren van het Openbaar Onderwijs Groningen te 

evalueren en te onderzoeken in hoeverre aan de doelen van de 

verzelfstandiging wordt voldaan. Ook zou moeten worden onderzocht hoe het 

de komende jaren beter kan.  

 

3. Is het college bereid een dergelijk onderzoek in te stellen? Zo nee, 

waarom niet? 
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Zoals ook in de inleiding aangegeven is wat ons betreft een dergelijk 

onderzoek nu niet aan de orde. De Raad van Toezicht heeft naar aanleiding 

van signalen afgelopen zomer een intern onderzoek uitgevoerd, en op basis 

van de uitkomsten daarvan besloten een aantal stappen te ondernemen. Dit is 

geheel in lijn met de bestaande verhoudingen tussen bestuur en toezicht.  

Op verzoek van O.O.G. volgen we als college deze stappen, met respect voor 

ieders rol en verantwoordelijkheid.  

 

Het onderwijs staat er goed voor. Stichting O.O.G. heeft geen zwakke scholen 

meer. De stichting hecht aan betrokkenheid van ouders; bijvoorbeeld de 

toolbox ouderbetrokkenheid die u tijdens de commissie O&W ontving is met 

betrokkenheid van een groot aantal scholen van O.O.G. ontwikkeld. Er 

worden stappen ondernomen om de aansturing in de organisatie te verbeteren. 

Voor de stichting is het nu ook van belang weer rust te creëren.  

 

Wij gaan er van uit hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.   

 

Met vriendelijke groet, 

 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

 

de burgemeester,    de secretaris, 

Peter den Oudsten     Peter Teesink 

 

 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


